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Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat  
érdekében végzett polgármesteri munkáról 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 

- Augusztus 12.: Közvetítői eljáráson vettem részt az Igazságügyi 
Hivatalban Balassagyarmaton. A temetői falopás elkövetője elismerte a 
tettét. A kár értékét megállapították a nyomozás folyamán. Az elkövető 
együttműködő volt, a 25 ezer forint kárt 10 nap közmunkára váltotta át az 
Igazságügyi Hivatal, mivel az érintett semmilyen jövedelemmel nem 
rendelkezik. A munkát elvégezte, a városgondnok felügyelete mellett. 

 
- Augusztus 16-17-én: Kistérségi Elnököknek szóló tájékoztatón vettem 

részt – szabadságom alatt! – ahol a járási Kormányhivatalok felállításáról 
volt szó. A Tisztelt Képviselők által is jól ismert nyitott kérdésekre akkor 
nem kaptam választ, ugyanúgy, ahogy augusztus 21-én Diósjenőn 
Navracsics Tibor Miniszter Úr tájékoztatóján, ahol a kistérségi 
polgármesterek vettek részt. Ezekre a kérdésekre bizonyára megkapjuk 
hamarosan a választ, amint tudok, részletesen beszámolok. 
Ennek kapcsán lényegesnek tartom, hogy a hasznosításra váró 
önkormányzati ingatlanokat ismerve kijárjam, hogy az újonnan felálló 
járási kormányhivatal ezek közül valamelyikben találjon helyet. Legyen 
az bár laktanya, vagy volt egészségügyi ingatlanok. Van már ilyen jó 
példánk: a munkaügyi központ laktanyai elhelyezése. 
 

- Augusztus 24.: FŐKEFE mezőgazdasági portfolió vezetőjével tartottunk 
helyszíni bejárást. Rehabilitációs program keretében keres önkormányzati 
területeket művelésre: A TDK mögötti „ szántó” művelési ágban lévő 
terület erre alkalmasnak tűnik. A bejárás után én valamennyi adatot 
megküldtem. (Tulajdoni lap másolat, aranykorona …stb.) Azért nincs 
Önök előtt konkrét előterjesztés erről, mert nem kaptam választ! 
A terület nagysága kb. 5 ha. Alkalmas arra, hogy az önkormányzati 
konyha részére az alapvető nyersanyagot megtermelje.  
 

- Augusztus 25.: Megkezdődött a megye napi helyszíni bejárás, illetve a 
részletek egyeztetése. Természetesen nem untatnám a Tisztelt Testületet 
azzal, hogy protokolláris eseményekről írjak, tekintve, hogy ettől még 
határozatban is megóvtak! Mindazonáltal az előkészületekről be kell 
számolnom, hisz jelentős előkészület volt. Ez több alkalommal terhelte a 
hivatal dolgozóit, intézményvezetőket, jómagamat. Végül, de nem utolsó 
sorban Jegyző asszonyt, akinek óriási felelősség volt a hátán, hisz a „West 
Balkán” törvény miatt olyan szakhatósági egyeztetéseket kellett 
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lefolytatnia, melyek a végrehajtástól, az előkészítéstől rabolták a 
munkaidejét.  
Ezzel együtt itt van a helye, hogy megköszönjem a rétsági szereplőknek a 
segítségét, beleértve a rendőrséget, művelődési központ vezetőjét, 
dolgozóit és külön elnézés közepette szeretném a Polgárőrség segítségét 
megköszönni. Továbbá köszönöm a történelmi egyházak képviselőinek 
közreműködését. 
 

- A Tisztelt Testület döntésének megfelelően felvettem a kapcsolatot dr. 
Barta László főjegyzővel a Középiskola szerződés felülvizsgálata 
kapcsán. Főjegyző Úr levélben jelezte, hogy jogfolytonosnak tekinti a 
szerződést, hisz a rétsági tagintézmény továbbra is a Mikszáth 
Középiskola része. 

 
- Szeptember 05.: Felvettem a kapcsolatot a Vízmű vezetőjével a 

honvédségi lakások befizetéseivel kapcsolatosan. Nyilatkozatuk szerint 
éves szinten közel 1 millió forint szennyvízdíjat szed be a Vízmű a 
lakóktól. A tisztító üzemeltetését 220 eFt+Áfa/hó összegben végzik, 
melyre az önkormányzatunkkal van szerződése. Tehát éves szinten kb. 2 
millió forint többletköltségünk van abból, hogy a tisztító alulkapacitált. 
(Napi 20 m3) Meghallgatásra talált az a korábbi felvetésem, hogy váltsuk 
ki a tisztítót. Ennek részleteit a vonatkozó előterjesztés tartalmazza, 
melyet többszöri bejárás és egyeztetés után állítottunk össze.  

 
- Szeptember 14.: Az ún. HUSK (magyar-szlovák) pályázatról tartottunk 

értekezletet Rétságon. Balassagyarmaton már megvalósult egy project 
ennek keretében. A laktanyában van erre alkalmas épület. Tulajdonképpen 
ez egy vállalkozói inkubátorház. Szlovák partnert is találtunk. Úgy tűnik, 
hogy Ipolynyék vállalkozna erre.  
Az önrész 5 %, ugyanakkor a programban 10 % elszámolható ingatlan 
vásárlásra. 
A Kistérségi Társulás szeptember 22-i ülésén határozott arról, hogy részt 
kíván venni a pályázaton. A Rétságra vonatkozó részleteket azonnal 
előterjesztem, ha a konkrétumok a kezemben lesznek. 
 

- Szeptember 14.: A Megyei Katasztrófavédelmi igazgatóval történt 
bejárás a tűzoltószertárnál. A meglévő állapotok kerültek rögzítésre: 
vizesblokk, konyha, szerállás … stb. Egyetértettünk abban, hogy a tűzoltó 
őrs kialakítása nem mehet a Rétsági Tűzoltó Egyesület rovására. Igazgató 
Úr – Berecz György – elmondta, hogy az épületnek egy kis részét 
foglalná el az őrs egyetlen szerállással, a nagyobbik részben bőven elfér 
az egyesület, akik amúgy is szövetségesek.  
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- Szeptember 15-17.: közötti napokat teljesen lekötötte a megyenap 
szervezése. Alkalmam nyílt Becsó Zsolt Elnök Úrral egy hosszabb, 
személyes beszélgetésre. Abban állapodtunk meg, hogy egy rövid 
összefoglalót juttatok el hozzá a Város rehabilitációs pályázatról. Hangot 
adtam ugyanis annak, hogy a NORDA utolsó értesítésében ellentmondott 
a korábbi saját döntéseinek, illetve az általa megszabott feltételeknek, 
melyeknek tudtommal addig eleget tettünk. 

 
- Szeptember 19.: A C.F. Mayer vezetőjével tárgyaltunk a laktanyában 

lévő acél csarnok eladásáról. Elmondása szerint megvásárolná és 
elszállítaná. Kértem, hogy tegyen ajánlatot. Mai napon az nem érkezett 
meg. 

 
 
Kérem a tájékoztató elfogadását. 
 
 
Rétság, 2011. szeptember 20. 
 
 
                                                                                           Mezőfi Zoltán 
                                                                                            polgármester 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 


